
Dotyczy: uruchomienia nowej linii do Centrum Nauki

Szanowny Panie Prezydencie,

 

Zwrócili się do mnie mieszkańcy zaniepokojeni planami ZTP, dotyczącymi uruchomienia

nowej linii autobusowej do MCN Cogiteon. Linia autobusowa miałaby być poprowadzona

przez teren zabytkowego lotniska. Co więcej:

Małopolskie Centrum Nauki jest już bardzo dobrze skomunikowane od strony al. Bora-

Komorowskiego

1.

Rozważana przez ZTP trasa autobusu przebiegałaby przez środek zabytkowego

lotniska, co wiąże się z:

2.

zagrożeniem bezpieczeństwa pieszych (brak przejścia dla pieszych w newralgicznym

na odcinku od ul. Skarżyńskiego 1 do ww. centrum)

degradacją historycznej przestrzeni

3. Obserwacje mieszkańców wskazują na niewielką liczbę osób korzystających z centrum,

co nie uzasadnia w żadne sposób uruchomienia dodatkowej linii autobusowej do ww.

centrum.

4. ZTP nie przedstawiło żadnej analizy potoków komunikacyjnych, żadnych

merytorycznych i popartych badaniami danych uzasadniających uruchomienie nowej linii

Co szczególnie istotne, mieszkańcy innych części dzielnicy Czyżyny od lat bezskutecznie

zabiegają o zwiększenie częstotliwości kursów lub uruchomienie nowych połączeń w ich

rejonie np. w Łęgu. W sytuacji ograniczonych środków publicznych, przeciętnej kondycji

finansowej miasta Krakowa oraz zadłużenia, uruchamianie nieefektywnego połączenia

kosztem realnych potrzeb komunikacyjnych mieszkańców wydaje się co najmniej

nieuzasadnione.
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Z wyrazami szacunku,

Rada Miasta Krakowa 31-004 Kraków pl. Wszystkich Świętych 3-4

eliza.dydynska-czesak@rmk.krakow.pl

W związku z powyższym, proszę o przytoczenie argumentów które zadecydowały o

utworzeniu tej linii, bądź odstąpienie od tego pomysłu.


